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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 20. 12. 2013 od 17:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce.

Přítomni: Milan  Götz,  Luděk  Pažout,  Miloslav  Götz,  Milan  Franc,  Ing.  Jiří  Kříž,  Mgr.  Jana  Runkasová,
Miroslava Mervová

Nepřítomni: František Vrátný – omluven, Miroslav Liška – přišel v 17:15 hodin

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Miroslava Mervová a pan Milan Franc.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Zřizovací listina ZŠ a MŠ – dodatek k zapůjčení majetku

2. Rozpočtové provizorium na rok 2014

3. Převod pozemků do vlastnictví obce – místní komunikace

4. Prodej pozemku v majetku obce – Jan Koťátko

5. Smlouva o budoucí smlouvě na zřízení věcného břemena pro vodovod k lokalitě „nad Vojtovými“

6. Optimalizace bankovního účtu u GE Money Bank

7. Delegování zástupce obce na valnou hromadu FVS, a.s.

8. Rozpočtová opatření 2013

9. Různé:

 informace o chodu OÚ

 kadeřnictví na OÚ – ukončení provozu

 .A.S.A. – cenová příloha pro rok 2014

 Český svaz včelařů – žádost o příspěvek na r. 2014

 zpráva kontrolního výboru

10. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – Zřizovací listina ZŠ a MŠ – dodatek k zapůjčení majetku:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi k dodatku zřizovací listiny. Dodatkem č. 1 ke zřizovací listině základní a
mateřské školy  se  mění  znění  textu ve  článcích č.  V a č.  VI,  kde se  slova „svěřený majetek“  nahrazuje  slovy
„zapůjčený  majetek“.  Majetek  bude  organizaci  zapůjčen  bezplatně  na  dobu neurčitou  na  základě  smlouvy  o
výpůjčce. Oba dokumenty, jak dodatek, tak smlouva o výpůjčce byly konzultovány s odborem školství Krajského
úřadu Libereckého kraje, který je odsouhlasil.
Ing. Jiří Kříž – a nemůžeme to schválit zpětně od doby, co nabyla platnost zřizovací listina?
Starosta – nemůžeme, protože je to již v zápisu auditora. Nedostatek z kontroly odstraníme ke dni jeho schválení.
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usnesení č. 76/2013 ZO po projednání schvaluje dodatek č. 1 ke zřizovací listině Základní školy a mateřské
školy Kunratice,  okres Liberec,  příspěvková organizace.  Zároveň schvaluje smlouvu o
výpůjčce majetku a pověřuje starostu obce k jejímu uzavření.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

V 17:15 hodin přišel pan Miroslav Liška a od této chvíle hlasuje 8 zastupitelů.

K     bodu programu č. 2 – Rozpočtové provizorium na rok 2014:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi k rozpočtovému provizoriu. Jedná se o každoroční záležitost. Není-li
schválen rozpočet obce před 1. lednem rozpočtovaného roku – funguje obec v rozpočtovém provizoriu.
Starosta  – během rozpočtového provizoria bude nutné realizovat výdaje související s opravou hasičského auta –
Lady Nivy, kde je potřeba opravit brzdy a vyměnit čepy, abychom prošly technickou kontrolou.
Zároveň  musíme  pořídit  zabezpečovací  zařízení  pro  obecní  úřad,  hasičskou  zbrojnici  a  knihovnu,  kde  je  nové
vybavení pořízené v letošním roce z dotací.

usnesení č. 77/2013 ZO  po  projednání  schvaluje  v  souladu  s  §  13,  odst.  1,  zák.  č.  250/2000  Sb.,  o
rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů,  následující  pravidla  rozpočtového
provizoria: 

1. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají
příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.

2. Rozpočtové provizorium je  stanoveno ve výši  1/12 čerpání rozpočtu roku 2013 v
oblasti provozních nákladů za každý měsíc do doby schválení rozpočtu.

3. Výdaje  na  dlouhodobý  majetek  mohou  být  pořizovány  v  případech  pokračování
započaté akce, na jejichž úhradu jsou zajištěny zdroje  dotační  nebo nedočerpané
zdroje z minulých let. 

Pravidly  rozpočtového  provizoria  se  bude  obec  Kunratice  řídit,  pokud  nedojde  ke
schválení rozpočtu pro rok 2014 před 1. lednem rozpočtovaného roku.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Převod pozemků do vlastnictví obce – místní komunikace:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi k žádosti o převod pozemků. Jedná se o předloňskou záležitost, kdy
jsme podali žádost o převod pozemků na tehdejší Pozemkový fond ČR. Jsou to pozemky, na kterých jsou místní
komunikace. Jde pouze o úpravu znění usnesení, protože jsme předloni schválili podání žádosti. Je to víceméně
slovíčkaření,  ale  usnesení  slouží  jako podklad pro vyřízení  žádosti.  Musíme schválit  převod pozemků a nabytí
pozemků do majetku obce.
Ing. Jiří Kříž – je to opravdu Pozemkový úřad, není to něco jiného?
Starosta – předloni to byl ještě Pozemkový fond ČR, ale teď už je to Pozemkový úřad ČR.
Ing. Jiří Kříž – jsou tam všechny pozemky? Až se bude kontrolovat zápis, tak je potřeba, aby to bylo v pořádku.
Starosta – měli by tam být všechny, ale zkontrolujeme to. Některé z uvedených pozemků již vlastníme, protože
jsme je získali na základě potvrzení o existenci stavby.

usnesení č. 78/2013 ZO po projednání  schvaluje převod pozemků vyjmenovaných v níže uvedené tabulce
v majetku  Pozemkového  úřadu  ČR  do  majetku  obce  Kunratice  a  jejich  nabytí  do
vlastnictví. Důvodem žádosti jsou komunikace ležící na jmenovaných pozemcích, které
obec potřebuje k dopravní obslužnosti obecních pozemků a pozemků svých občanů.

p.p.č.
Výměra

v m2
p.p.č.

Výměra
v m2

p.p.č.
Výměra

v m2
p.p.č.

Výměra
v m2

721/5 279 1534/3 2731 1583/1 672 1643/5 489

741/4 2156 1554/1 2717 1601 1669 1649 223

1141/2 862 1555/1 4215 1616/2 4643 1659 814

1504 521 1555/6 1897 1621/2 1466 1660 1667

1529/1 291 1565/1 4215 1638/2 306 1671/1 2636

1541/1 2378 1567 1196 1642/1 772 1671/3 4995

Všechny pozemky se nachází v k.ú. Kunratice u Frýdlantu

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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K     bodu programu č. 4 – Prodej pozemku v majetku obce – Jan Koťátko:  
Starosta seznámil  zastupitele s informacemi k prodeji  pozemku. Pan Koťátko podal žádost za sebe. Jedná se o
prodej stavební parcely pod rohem jeho chalupy o výměře 4 m2 a bude mu prodána za cenu 100,- kč/m2. Záměr
prodeje byl schválen 30. 08. 2013 usnesením č. 51/2013 a záměr byl zveřejněn od 23. 09. 2013 do 15. 11. 2013.
Ing. Jiří Kříž – to se stihne do konce roku?
Starosta – nevím, jestli se to stihne zapsat do katastru. Zkusím to podat příští pátek.
Ing. Jiří Kříž – to by chtělo, alespoň to podat na Katastrální úřad.
Luděk Pažout – platí datum podání?
Starosta – ano.

usnesení č. 79/2013 ZO po projednání schvaluje prodej pozemku st.p.č. 250 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu o
výměře 4 m2 žadateli Janu Koťátkovi, st., nar. 17. 09. 1946, bytem Bělíkova 1295, 464 01
Frýdlant za cenu 100,- Kč/m2. A pověřuje starostu k podepsání kupní smlouvy a návrhu
na vklad do katastru nemovitostí.

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu č. 5 – Smlouva o budoucí smlouvě na zřízení věcného břemena pro vodovod k lokalitě „nad  
Vojtovými“:
Starosta seznámil zastupitele s informacemi k zasíťování lokality nad Vojtovými. Vodovod vede dvorem č.p. 20 a
pak vede dále za domy manželů Pelákových, pana Prchala, za Uhrovými a dál. Pro zasíťování lokality nad Vojtovými
potřebujeme dostat  vodovod přes  dva soukromé pozemky.  Jedná se  o  pozemek p.p.č.  1353/4 pana Romana
Pospíchala a pozemek p.p.č.  1363/4 manželů Pelákových. Na umístění vodovodu do těchto pozemků je nutné
zřídit  věcné břemeno. Z tohoto důvodu je  potřeba uzavřít  s majiteli  pozemků smlouvu o budoucí  smlouvě na
zřízení věcného břemena, která poslouží i jako podklad pro vyřízení stavebního povolení. Rozsah věcného břemena
bude  u  pozemku p.p.č.  1353/4  přibližně  16  běžných  metrů  a  u  pozemku p.p.č.  1363/4  to  bude  přibližně  23
běžných metrů. Věcné břemeno bude za úplatu ve výši 70,- Kč za běžný metr. Cena vychází z  ceny, kterou jsme
platili Libereckému kraji za umístění vodovodu pod krajskou silnici. Majitelé s navrženou cenou souhlasí.
Ing. Jiří Kříž – chtělo by tam ještě napsat, aby dovolili přístup na pozemek.
Starosta – ano, tohle povolení bude součástí souhlasu s uvedenou stavbou.
Mgr. Jana Runkasová – jak se stanovuje cena 70 Kč?
Starosta – je to cena, kterou budeme platit Libereckému kraji, a ta vychází z jejich tabulky.
Ing. Jiří Kříž – já bych doporučoval, aby se do usnesení napsali do závorky i metry.
Starosta – rozsah věcného břemena bude určen geometrickým plánem, ale můžeme to doplnit. Geometrický plán
pak bude součástí samotné smlouvy o zřízení věcného břemena.

usnesení č. 80/2013 ZO  po  projednání  schvaluje  znění  smlouvy  o  budoucí  smlouvě  na  zřízení  věcného
břemena pro uložení vodovodu do pozemků p.p.č. 1353/4 (rozsah VB je cca 16bm) a
p.p.č. 1363/4 (rozsah VB je cca 23bm) v k.ú. Kunratice u Frýdlantu, schvaluje cenu za
věcné  břemeno  70,-  Kč/bm  a  pověřuje  starostu  obce  k uzavření  smluv  s majiteli
dotčených pozemků.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Optimalizace bankovního účtu u GE Money Bank:  
Starosta seznámil  zastupitele s informacemi o nabídkách bank.  Poptány byly banky, o kterých jsme jednali  na
předchozím zasedání.  Byly to stávající  banka GE Money bank a další  frýdlantská banka Česká spořitelna. Obě
zaslaly nabídky prostřednictvím emailů, které byly přeposlány zastupitelům. Obě banky nabízí vedení účtu zdarma
a nabídly i možnost zhodnocení uložených peněz.
Ing. Jiří Kříž – dneska ty peníze máme u Komerční banky - proč není nabídka od nich?
Starosta – minule jsme se o tom bavili  a říkali jsme, že ji nepoptáme, protože chceme mít účet i u jiné banky.
Poptávali  jsme proto banky s pobočkami ve  Frýdlantě.  Měl  jsem za  úkol  poptat  GE a Spořitelnu.  Teď jsem si
vzpomněl na Poštovní spořitelnu, která má pobočku na poště.
Ing. Jiří Kříž – byl jsem v Komerční bance a viděl jsem reklamu, že mají poplatky zdarma. Jen se ptám, proč tam
není? Já bych to ještě zkusil, mají balíčky, můžou to zhodnotit, že tam je běžný účet.
Luděk Pažout – máme v GE Money účet, nic s ním neděláme a úroky nepokryjí bankovní poplatky?
Starosta – měsíčně přicházíme o 53 Kč, což je za rok něco málo přes 600 Kč.
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Ing. Jiří Kříž – ono nás 53 Kč položí?
Luděk Pažout – vložíme tam peníze a nic s nimi dělat nebudeme?
Ing. Jiří Kříž – komerčka dává obci více zvýhodnění.
Starosta – proto tam máme spořicí účet. Peníze, co máme v Komerční bance, tam necháme. Teď se bavíme o těch
800 tisících.
Luděk Pažout – my nepotřebujeme vedení zdarma, ale zhodnocení.
Starosta – my potřebujeme mít zdarma vedení účtu. Nejsme podnikatelé, pro obce jsou jiná pravidla
Ing. Jiří Kříž – kolik to bude stát v ČS?
Starosta – obě banky nabízejí vedení účtu zdarma. 
Luděk Pažout – jde nám o to, že my jim tam vložíme milion a oni nám za to něco dají.
Starosta – v emailu jste měli dokument a tam jste si to mohli a měli přečíst.
Starosta přečetl poplatky v nabídkách.
Luděk Pažout – když nám nechtějí  nic dát, ať nám nic nedávají,  hlavně ať nám nic neberou. Navrhuji,  aby se
zeptalo i jiných bankách.
Ing. Jiří Kříž – tu komerčku můžeme poptat také.
Starosta – hovořil jsem s paní Mihulkovou (zástupkyně Komerční banky) na toto téma a ona říkala, že je rozumné
mít účet i v jiné bance, jestli se rozhodneme
Luděk Pažout – chci, aby se peníze zúročili.
Starosta – proto máme tyhle 2 nabídky.
Miroslava Mervová – když je spořka výhodnější, tak proč to tam nedat?
Mgr. Jana Runkasová – ještě se musí srovnat s poštou.
Starosta – minimálně vás žádám, zdali můžu navštívit GE Money  a zařídit vedení účtu zdarma.
Luděk Pažout – v GE Money vyhazujeme 53 Kč z okna a chceš s nimi uzavřít účet zdarma?
Starosta – já to pak nebudu poslouchat, že čundrám peníze. 
Ing. Jiří Kříž – od koho?
Miloslav Götz – pan Kříž je ekonom, který tomu rozumí nejvíc, takže nám může poradit, co s tím.
Ing. Jiří Kříž – říkám, aby se to dalo na termínovaný vklad. Ty vklady jsou třeba na 3, 2 nebo rok zdarma, podle toho
se mění výše úroku - výnosů, dnes jsou položky, které jsou míň úročený.
Luděk Pažout – nám je jedno, jaký bude úrok, ale nesmíme tratit.
Miloslav Götz – mít peníze v bance, aby nepřibývaly je špatně.
Starosta – obec není fyzická osoba ani podnikatel. Banky se k nám chovají jinak. Mají pro nás označení municipality
a nabízejí nám jiné produkty než ostatním.
Luděk Pažout – půjdeš do banky a ty jim řekneš, co chceš, oni ti dají nabídky.
Starosta – to jsem udělal. Oni mají mnoho produktů. Řekl jsem, že máme cca 800 tisíc, že je chceme zhodnotit, ale
nemůžeme je dlouhodobě vázat a musíme je mít v případě potřeby k dispozici. Musíme se chovat konzervativně.
Nemůžeme riskovat. Proto nám daly banky takové nabídky.
Ing. Jiří Kříž – je to točení peněz, bavíme se o 53 Kč, 600/rok myslím, že jsou tu  jiné položky, kde by se mělo šetřit,
musíš říct konkrétní požadavky.
Starosta – ano, vše jsem řekl a oni mi tohle nabídli 
Luděk Pažout – jsou tam termínované vklady?
Ing. Jiří Kříž – z jakého roku jsou ty smlouvy? Jsou starý?
Starosta – jsou starý, ale v roce 2010 jsme tam měnili frekvenci výpisů, protože nás to stálo ještě více, než teď.
Miloslav Götz – máme peníze, inflace je nějaká a peníze ztrácejí hodnotu, mělo by to pokrýt alespoň inflaci.
Starosta – řekněte, co chcete. Já navštívím banky znovu. 
Luděk Pažout – pan Kříž říká termínované vklady, zkusme se podívat na další nabídky.
Starosta – dobře, teď alespoň schvalte úpravu smlouvy, aby bylo vedení účtu zdarma.

usnesení č. 81/2013 ZO pověřuje starostu obce k aktualizaci smlouvy o vedení běžného účtu GE Money Bank.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 7 – Delegování zástupce obce na valnou hromadu FVS, a.s.:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi k valné hromadě FVS, a.s.. Změnou akcionářské struktury došlo i ke
změně  jednání  orgánů  společnosti.  Podle  stanov  se  valné  hromady  účastní  zástupce  obce  schválený
Zastupitelstvem obce a nesmí to být člen dozorčí rady. Starostky a starostové jsou členy dozorčí rady, takže musí
být delegováni jiní členové zastupitelstva. Valná hromada se koná 16. ledna 2014. Navrhuji pana Miroslava Lišku.
Ing. Jiří Kříž – Mirek s tím souhlasí?

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce  4 



Starosta – ano jsme domluvení. Už má i pozvánku na valnou hromadu.

usnesení č. 82/2013 Zastupitelstvo Obce Kunratice po projednání  P O V Ě Ř U J E  člena zastupitelstva obce
pana Miroslava Lišku zastupováním obce na jednání řádné valné hromady společnosti
Frýdlantská vodárenská společnost, a.s., IČ 25496565, se sídlem Frýdlant, Zahradní 768,
PSČ 464 01, která se bude konat dne 16. ledna 2014 od 9:00 hodin v zasedací místnosti
frýdlantské  radnice  a  U K L Á D Á  starostovi  obce  panu  Milanu  Götzovi  zajistit
vystavení  příslušného  pověření  a  písemně  informovat  Frýdlantskou  vodárenskou
společnost, a.s. o tomto rozhodnutí zastupitelstva.

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se Miroslav Liška.

K     bodu programu č. 8 – Rozpočtová opatření 2013:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s rozpočtovými  opatřeními.  Jedná se  o  mzdové prostředky zaměstnanců VPP za
měsíc říjen ve výši 24 tisíc, 12 tisíc a 6 tisíc. Dále je to dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje na opravu Avie
ve výši 22.200,- Kč a dotace rovněž z DFLK na volnočasové aktivity dětí a mládeže na stoly na stolní tenis ve výši 10
tisíc.
Starosta – stejně jako v minulých letech potřebuji od Vás pověření k provedení nezbytných rozpočtových opatření
do konce roku 2013 s jejich kontrolou v příštím roce. 

usnesení č. 83/2013 ZO po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 6/2013. Tato příloha je
součástí  zápisu.  Zároveň  pověřuje  starostu  k provedení  nezbytných  rozpočtových
opatření do konce roku 2013 s jejich následnou kontrolou v roce 2014.

Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byl Ing. Jiří Kříž.

K     bodu programu různé – informace o chodu OÚ:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s informacemi  o  realizovaných  projektech  podpořených  dotacemi.  Jednalo  se  o
pořízení nových stolů na stolní tenis a opravu hasičské Avie.

Zastupitelstvo obce po projednání bere informace na vědomí.

K     bodu programu různé – kadeřnictví na OÚ – ukončení provozu:  
Starosta seznámil zastupitele s informacemi o ukončení provozu kadeřnictví. Paní Chmelařová odešla do důchodu
a z tohoto důvodu končí i u nás. Otázkou je další fungování kadeřnictví nebo využití uvolněných prostor. 
Starosta – byl bych rád, aby se tato služba pro občany zachovala. K dnešnímu dni máme dvě zájemkyně. Jedna
kadeřnice je z Dětřichova a druhá z Liberce.
Miroslav Liška – bude sem paní z Liberce dojíždět?
Miroslava Mervová – dá se do smlouvy, aby byly zachovány ceny?
Starosta – to asi do smlouvy dát nelze, ale obě by chtěli ceny zachovat. Když budou drahé, tak k  nim nikdo chodit
nebude. Paní z Liberce je ochotná dojíždět.
Luděk Pažout – jde o to, že když bude dobrá, tak si sem natáhne klienty. Otázka je nájmu.

usnesení č. 84/2013 ZO po projednání schvaluje záměr nabídnutí prostor suterénu na obecním úřadu pro
účely kadeřnických služeb.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

V 18:11 hodin odešel pan Luděk Pažout. Od této chvíle hlasuje 7 zastupitelů.

K     bodu programu různé – .A.S.A. – cenová příloha pro rok 2014:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s informacemi o  cenové příloze  pro rok 2014.  Jedná se  o  každoroční  záležitost.
Dobrou zprávou je, že se ceny pro rok 2014 nemění a zůstávají stejné jako v roce 2013.

usnesení č. 85/2013 ZO  po  projednání  schvaluje  cenovou  přílohu  pro  rok  2014  ke  smlouvě  o  dílo  č.
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S005801572 a pověřuje starostu obce k jejímu uzavření.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Český svaz včelařů – žádost o příspěvek na r. 2014:  
Starosta seznámil zastupitele se žádostí od včelařů, kteří působí v základní organizaci Frýdlant a mají včelstva i na
území Kunratic. Dosloužila jim kompresorová jednotka a žádají obce, na jejichž území působí o finanční příspěvek
na pořízení nové jednotky, která stojí 28 tisíc. V žádosti nás žádají 2 tisíce korun.
Ing. Jiří Kříž – kompresor stojí 5 000,- Kč
Starosta – nevím, o co přesně jde.
Milan Franc – i kdyby to nebyl kompresor, tak bychom jim to mohli dát.
Miroslav Liška – to bude komplet s nějakým příslušenstvím.
Ing. Jiří Kříž – včely jsou potřeba, ale bude tam podmínka na kočování v katastru obce Kunratice.
Starosta – přispíváme i ostatním spolkům v obci. Pokud nebudete proti, navýšíme příspěvek na 5 tisíc.

usnesení č. 86/2013 ZO po projednání schvaluje zahrnutí příspěvku na činnost v roce 2014 pro Český svaz
včelařů, o.s.,  Základní organizaci Frýdlant ve výši 5.000,- Kč do rozpočtu obce na rok
2014.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – zpráva kontrolního výboru:  
Předsedkyně kontrolního výboru Mgr.  Jana Runkasová seznámila zastupitele se zprávou z provedené kontroly,
která se týkala poplatků za odpady a psi a dlužníků těchto poplatků.
 
Zastupitelstvo obce po projednání bere informace a zprávu kontrolního výboru na vědomí.
 
Diskuse:

 Mgr. Jana Runkasová – když jedu kolem TRW, tak je ve vzduchu cítit zápach.

o Starosta – nevím, o co se může jednat. Nic jsem tam zatím necítil.

 Božena Smržová – jsou pálky u nových stolů?

o Starosta – ano, pálky s míčky jsme dostali ke stolům jako dárek.

 Ing.  Jiří  Kříž  –  nejsem  spokojen  se  zápisy.  Jsou  tam  napsané  věci,  které  jsem  neřekl,  a  nejsou  tam

podstatné věci, které jsme říkali s panem Vrátným. Dále se mi nelíbí opravy potoka kolem nás. Zničená

komunikace, dělají jednu stranu a druhou ne, poškození zdi, díry v silnici.

o Starosta  –  bohužel  není  v silách  zapisovatelky,  aby  zaznamenala  slovo  od  slova,  kdo  co  říká.  Zápis

zaznamenává průběh zasedání. Co se týká oprav potoka, tak investorem jsou Lesy ČR a je domluveno, že

po skončení prací budou případná poškození silnic a pozemků opravena.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání, popřál všem klidné vánoční svátky a ukončil
jednání v 18:50 hodin.

Přílohy: Prezenční listiny
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 6

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Miroslava Mervová ………………………………………………

V Kunraticích dne 27. prosince 2013
Milan Franc ………………………………………………

Luděk Pažout
místostarosta

Milan Götz
starosta
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